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Iktatószám: 02/102-20/2019. 

JEGYZŐKÖNYV 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének 2019. június 27-én 1000 órai kezdettel 

Veszprémben, a Megyeháza Szent István termében megtartott nyílt üléséről. 

Jelen voltak: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Vörösmarty Éva, a megyei közgyűlés alelnöke 

 

Dr. Áldozó Tamás Róbert 

Dániel Mária Magdolna 

Ferenczi Gábor  

Dr. Horváth József képviselő 

Latorczai János  

Pál Béla 

Papp Tamás 

Tábori Ferenc 

Varga-Kovács Beatrix Zsuzsanna  

Végh László képviselők  

 

Távolmaradását előzetesen bejelentette: 

 Császár László 

Deák Istvánné 

Dobó Zoltán 

Galambos Szilvia 

Orbán Imre képviselők 

Jelen voltak továbbá: 

Dr. Tarcsa Csaba, dandártábornok, rendőrségi főtanácsos, a 

Készenléti Rendőrség Nemzeti Nyomozó Iroda igazgatója 

Dr. Fellegi Norbert rendőr ezredes, rendőrségi főtanácsos, 

mb. megyei rendőrfőkapitány, Veszprém Megyei Rendőr-

főkapitányság 

Sövényházi Balázs elnök, Nemzeti Agrárgazdasági Kamara 

Veszprém Megyei Igazgatóság 

Angyalosy Edina, osztályvezető, Veszprém Megyei 

Kormányhivatal, Társadalombiztosítási és Foglalkoztatási 

Főosztály, Munkaerőpiaci és Alapkezelő Osztály 

Fekete Károly, kutató, kutatásszervező, Balaton Fejlesztési 

Tanács 

Fekete János, megyei igazgató, Magyar Közút Nonprofit Zrt. 

Kovács László, szakaszmérnök, Közép-Dunántúli Vízügyi 

Igazgatóság 

Dr. Imre László, megyei jegyző 

Horváth Ernő, elnöki kabineti titkár 

Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető 

Szász Jutka Emese, irodavezető 

Fabacsovics Zoltán, irodavezető 

Zsebe Péter, önkormányzati referens, jegyzőkönyvvezető 
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AZ ÜLÉS MEGKEZDÉSE 

Polgárdy Imre 

Köszöntötte a testület ülésén megjelent képviselőtársait, a hivatal és a sajtó munkatársait, 

valamennyi megjelent vendéget. 

 

A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a 17 fő közgyűlési tag közül 12 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. 

 

Távolmaradását előzetesen bejelentette Császár László, Deák Istvánné, Dobó Zoltán, Galambos 

Szilvia és Orbán Imre képviselő. 

 

Az ülés napirendjével kapcsolatban az alábbi bejelentéseket tette: 

 

Bejelentette, hogy a Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság 2019. június 27-én 8.30-ra összehívott 

ülése határozatképtelenség miatt elmaradt, így a pénzügyi tárgyú előterjesztések tekintetében 

szakmai állásfoglalását kialakítani nem tudta.  

 

Tájékoztatta a megjelenteket, hogy a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének a 

Veszprém Megyei Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. (II. 20.) 

önkormányzati rendelete 14. § (5)-(6) bekezdése kimondja, hogy: 

„(5) A közgyűlés a napirendek elfogadása előtt ügyrendi határozattal dönthet arról, hogy abban 

az esetben, amikor a közgyűlés bizottsága határozatképtelenség miatt véleményét, 

állásfoglalását az előterjesztésekről meghozni nem tudta, a bizottság véleménye, állásfoglalása 

mellőzhető.” 

Tájékoztatott továbbá arról, hogy:  

„(6) az (5) bekezdésben meghatározott szabály nem alkalmazható, ha a közgyűlés 

bizottságának feladat-, vagy hatáskörét törvény, vagy kormányrendelet határozza meg.” 

 

Az ismertetett rendelkezésre tekintettel javasolta, hogy a közgyűlés „A Veszprém Megyei 

Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II.19.) önkormányzati rendelet 

módosítása” tárgyú előterjesztést vegye le a tárgyalandó napirendek közül, tekintettel arra, hogy 

az Áht. 24. § (2)-(3), valamint az államháztartásról szóló 368/2011. (XII.31.) Korm. rendelet 

27.§-ban foglaltakra figyelemmel a Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság állásfoglalása nélkül ezt 

az előterjesztést nem tárgyalhatja meg a közgyűlés. 

 

Indítványozta továbbá, hogy a közgyűlés ügyrendi határozatban döntsön arról, hogy „A megyei 

önkormányzatok 2019. évi rendkívüli támogatására pályázat benyújtása” tárgyú, valamint a 

„A TOP-5.1.1-15-VE1-2016-00001 azonosítószámú, „Veszprém megyei foglalkoztatási-

gazdaságfejlesztési együttműködés" című projekt Támogatási Szerződés módosítási kérelme 

benyújtásával kapcsolatos döntések meghozatala” tárgyú előterjesztések tekintetében a 

közgyűlés eltekint a Pénzügyi Bizottság állásfoglalásának megismerésétől. 

 

Az elhangzottakra figyelemmel indítványozta, hogy a közgyűlés ügyrendi határozatban 

döntsön elsőként a „A megyei önkormányzatok 2019. évi rendkívüli támogatására pályázat 

benyújtása” tárgyú előterjesztés tekintetében a Pénzügyi Bizottság állásfoglalása 

megismerésének eltekintéséről.  

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül ügyrendi határozattal elfogadta, hogy „A megyei önkormányzatok 

2019. évi rendkívüli támogatására pályázat benyújtása” tárgyú előterjesztés tekintetében 

eltekint a Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság állásfoglalásának megismerésétől. 

 

Polgárdy Imre 

Megállapította, hogy a közgyűlés eltekintett a Pénzügyi Bizottság állásfoglalásának 

megismerésétől. 

 

Indítványozta, hogy a közgyűlés következő ügyrendi határozatában döntsön „A TOP-5.1.1-15-

VE1-2016-00001 azonosítószámú, „Veszprém megyei foglalkoztatási-gazdaságfejlesztési 

együttműködés" című projekt Támogatási Szerződés módosítási kérelme benyújtásával 

kapcsolatos döntések meghozatala” tárgyú előterjesztés tekintetében arról, hogy a Pénzügyi és 

Ellenőrzési Bizottság állásfoglalása megismerésétől eltekint.  

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül ügyrendi határozattal elfogadta, hogy a „A TOP-5.1.1-15-VE1-2016-

00001 azonosítószámú, „Veszprém megyei foglalkoztatási-gazdaságfejlesztési 

együttműködés" című projekt Támogatási Szerződés módosítási kérelme benyújtásával 

kapcsolatos döntések meghozatala” tárgyú előterjesztés tekintetében eltekint a Pénzügyi és 

Ellenőrzési Bizottság állásfoglalásának megismerésétől. 

 

Polgárdy Imre 

Megállapította, hogy a közgyűlés eltekintett a Pénzügyi Bizottság állásfoglalásának 

megismerésétől. 

 

Bejelentette, hogy az Ügyrendi Bizottság a 2019. június 27-i ülésén a napirendi tervezetet 

tárgyalásra alkalmasnak minősítette. 

 

Indítványozta, hogy a közgyűlés az eddig ismertetettek, valamint a meghozott ügyrendi 

határozatok figyelembevételével döntsön a napirend elfogadásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

27/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a 2019. június 27-ei nyílt ülésének napirendjét 

a következők szerint állapította meg: 

 

1. A Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság megbízott vezetőjének beszámolója 

Veszprém megye 2018. évi közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében 

tett intézkedésekről és az azokkal kapcsolatos feladatokról 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Dr. Fellegi Norbert, r. ezredes, rendőrségi főtanácsos, a 

Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság megbízott 
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rendőrfőkapitánya 

 Zsebe Péter, önkormányzati referens 

 

2. Tájékoztató Veszprém megye agrárgazdasági helyzetéről 2018. 
Előadó: Sövényházi Balázs, a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara 

 Veszprém Megyei Szervezetének elnöke 

Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető 

 Arnold György, területfejlesztési referens 

 

3. Veszprém megyei gyakorlat bemutatása a helyi termelői alapanyagok 

közétkeztetésben történő felhasználásában 
Előadó: Sövényházi Balázs, a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara 

 Veszprém Megyei Szervezetének elnöke 

Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető 

  Szabó Bence, területrendezési referens 

 

4. A megyei önkormányzatok 2019. évi rendkívüli támogatására pályázat benyújtása 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető 

  Farkas Barbara, költségvetési referens 

 

5. Beszámoló a Veszprém Megyei Környezetvédelmi Program 2018. évi alakulásáról 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető  

 Arnold György, területfejlesztési referens 

 

6. A TOP-5.1.1-15-VE1-2016-00001 azonosítószámú, „Veszprém megyei 

foglalkoztatási-gazdaságfejlesztési együttműködés” című projekt Támogatási 

Szerződés módosítási kérelme benyújtásával kapcsolatos döntések meghozatala 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Halmi-Tóth Mónika, pályázati koordinátor 

 

7. Beszámoló a Veszprém Megyei Értéktár Bizottság 2019. év I. félévi tevékenységéről 
Előadó: Papp Tamás, a Veszprém Megyei Értéktár Bizottság elnöke 
Előkészítésért felelős: Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető 

 Beregszászi Zsolt, bizottsági titkár 

 

8. Veszprém megye Területrendezési Tervének módosítása - véleményezési eljárás 

előkészítése 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető  

 

9. Magyar Közút Nonprofit Zrt. javaslata TOP Veszprém megyei többlet- és 

maradványforrás felhasználására 
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető  

 

10. Fenntartható Energia és Klíma akcióterv (SECAP) kidolgozása Veszprém megyében 

– kitekintéssel a projekt során készült városi SECAP dokumentumokra 
 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető  

 



5 

 

11. Tájékoztató a Balaton Fejlesztési Tanács 2018. évi munkájáról 
Előadó: Dr. Bóka István, a Balaton Fejlesztési Tanács elnöke 

Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető  

 Arnold György, területfejlesztési referens 

 

12. Tájékoztató Veszprém megye foglalkoztatási helyzetéről  
Előadó: Polgárdy Imre, megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Troják László, a Veszprém Megyei Kormányhivatal 

 Társadalombiztosítási és Foglalkoztatási Főosztály 

 főosztályvezetője 

 Zsebe Péter, önkormányzati referens 

 

13. Jelentés a lejárt határidejű határozatokról (I.), a bizottsági döntésekről (II.)  
Előadó: Polgárdy Imre, megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Zsebe Péter, önkormányzati referens 

 

14. Tájékoztató az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről  
Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Zsebe Péter, önkormányzati referens 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

 

 

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 

1. A Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság megbízott vezetőjének beszámolója 

Veszprém megye 2018. évi közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében 

tett intézkedésekről és az azokkal kapcsolatos feladatokról 

 

Polgárdy Imre 

Tisztelettel köszöntötte Dr. Tarcsa Csaba dandártábornok, rendőrségi főtanácsos urat, a 

Készenléti Rendőrség Nemzeti Nyomozó Iroda igazgatóját, továbbá Dr. Fellegi Norbert rendőr 

ezredes, rendőrségi főtanácsos, megbízott megyei rendőrfőkapitány urat. 

 

Megkérdezte, Dr. Fellegi Norbert rendőrfőkapitány urat, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 

 

Megadta a szót Dr. Fellegi Norbert rendőrfőkapitány úrnak.  

 

Dr. Fellegi Norbert 

A Veszprém megyei rendőrfőkapitányság nevében tisztelettel köszöntötte a közgyűlés tagjait.  

Elmondta, hogy nincs könnyű helyzetben, mert a főkapitányság beszámolójából szakmai 

megítélése szerint kiolvasható, hogy a Veszprém megyei rendőrfőkapitányság 2018 évben is 

kiváló teljesítményt nyújtott, azonban a kiváló teljesítmény nem az ő érdeme, hanem ezt az 

eredményt Dr. Tarcsa Csaba dandártábornok úr vezetése alatti rendőrfőkapitányság érte el.  

Felhívta a figyelmet a beszámoló sarokpontjaira és lényeges elemeire, megosztotta 

jelenlévőkkel szakmai meglátását, miszerint elsődlegesen minden rendőri szervet a bűnügyi 

helyzet alapján ítélnek meg. Elmondta, hogy a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság 

országos viszonylatban az első öt legjobban teljesítő rendőrfőkapitányság között van, mely 

mindenképp elismerésre ad okot. 
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Hangsúlyozta, hogy a 2011 óta országosan folyamatosan csökkenő bűncselekményszám 

értelemszerűen Veszprém megyére is igaz: míg 2011-ben 12631 db regisztrált bűncselekmény 

történt a megyében, addig a tavalyi évben „mindössze” 4724 db. 

A regisztrált bűncselekmények számának csökkenésével kapcsolatban elmondta, hogy szakmai 

berkekben számos elmélet született, amelyek ezen optimális helyzet okait vizsgálják. Ezekből 

kettőre hívta fel a figyelmet: elsőként, hogy a bűnmegelőzési szakterületnek olyan kiemelt 

szerepe van a rendőrség szakmai életében, mely mindenféleképpen megkerülhetetlen –, 

továbbá elismerésre ad okot, hogy Veszprém megye bűnmegelőzési tevékenysége országos 

szinten is kiemelkedő, az első három között szokták említeni a megyei főkapitányságot. A 

másik ok, hogy számos projekt fut jelenleg, amelynek köszönhetően csökken a 

bűncselekményszám, és mindez okot ad az optimizmusra. Ilyen pl. az együttműködés más 

szervezetekkel, hiszen a rendőrségnek több, kimondottan jó, magas színvonalú együttműködése 

van, ezek közül kiemelte a polgárőrséggel való kapcsolatot. Véleménye szerint a polgárőrség 

megkerülhetetlen stratégiai partnere a rendőrségnek, és nincs ez másképp Veszprém megyében 

sem. Szakmai meggyőződésének hangot adva kiemelte, hogy a polgárőrség áldozatos, 

professzionális napi szintű munkája is hozzájárul ahhoz, hogy ilyen mértékű 

bűncselekményszám csökkenés történik mind országosan mind a megyében. 

Örvendetesnek nevezte, hogy a 14 kiemelten kezelt bűncselekmény esetében több, mint 27%-

os csökkenés következett be. A bázisévhez viszonyítva: 2011-ben 3542 ilyen bűncselekmény 

történt, a tavalyi évben 1384. Kiemelte, hogy a közvéleményt leginkább irritáló betöréses 

lopások, ezen belül a lakásbetörések és rablások, mint legsúlyosabb bűncselekmények 

látványos csökkenési tendenciát mutatnak, amely a bűnügyi nyomozás több, mint 78%-os 

nyomozási eredményességének köszönhető. Elmondta, elsődlegesen bűnügyi szakembernek 

tartja magát, ezért az elért eredmények kapcsán tiszteletét fejezte ki. Hangsúlyozta, hogy ez az 

adat országosan is kiemelkedő, egyértelműen élvonalba emeli a megyét. Hozzátette, hogy a 

lopások több mint 52%-os, a lakásbetörések 80%-os és a rablások 100%-os nyomozás 

eredményessége példaértékű. 

Megjegyezte, hogy az eddig ismertetett dicsérő jellegű beszámolót önkritikára okot adó témával 

folytatja. A közlekedési helyzettel kapcsolatban kifejtette, hogy – ahogy a bemutatkozásakor is 

említette – még mindig azt vallja, hogy a számok mögé kell nézni, mert bár a statisztikai 

mutatók kiválóak, de ez semmiképpen nem jelenti azt, hogy 19 baleset 21 halálos áldozattal jó 

eredmény, még akkor sem, ha 2011-ben 40 ilyen eset történt. Elmondta továbbá, hogy napi 

szinten közlekedve azt látja Magyarországon és Veszprém megyében is, hogy nincs az utakon 

rend, álláspontja szerint ezen a helyzeten mindenféleképpen javítani kell. Kiemelte az ittas 

vezetők számát Veszprém megyében, majdnem minden hétvégén 15-25 fő ittas vezető ellen 

intézkednek munkatársai, közel kétharmaduknál pedig felmerül a bűncselekményi kategória 

(olyan értéket fújnak a szondán). 

Elmondta, a probléma megoldására a jövőben is komplex közlekedésbiztonsági ellenőrzéseket 

szerveznek, már utasítást adott arra, hogy munkatársai gyakorlatilag napi szinten folytassanak 

„finn módszeres” ellenőrzéseket, amelyben eredményessége miatt rendkívüli módon hisz, mert 

meglehetősen nagy számban tudják kiszűrni az ittas vezetőket. Véleménye szerint, aki ittasan 

járművet vezet, időzített bombaként működik az utakon. Hangsúlyozta, hogy egyetlen halálos 

baleset is sok, tizenkilenc pedig nagyon sok, még Veszprém megyéhez viszonyítva is, ezért a 

jövőben ennek a jelenségnek feltétlenül hadat kíván üzenni. 

Végezetül elmondta, hogy a korábban említett bűn- és balesetmegelőzési tevékenységgel 

kapcsolatban szinte minden évben sikeres nemzeti bűnmegelőzési pályázatot tud lebonyolítani 

a főkapitányság. Tájékoztatott arról, hogy idén is nyertek pályázatot, amely során minden 

releváns korosztály, fiataloktól az idősekig megszólításra került a megyében. Mindezt a 

jövőben is szeretnénk folytatni, ezért munkatársai az óvodás korosztálytól az idősek otthonáig 

mindenhol jelen vannak. Külön kiemelte, hogy a megye bűnmegelőzési szintje országos szinten 
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ismert és elismert, amelyhez meggyőződése szerint a professzionális bűnmegelőzési 

tevékenység jelentősen hozzájárul. 

Hangsúlyozta, hogy Veszprém megyében kijelenthető, hogy rend van a közbiztonság 

vonatkozásában. Összességében a megye közbiztonsága szélsőségektől mentes, 

kiegyensúlyozott területnek mondható, biztonsági deficit egyik szakterületen sem keletkezett. 

Hozzátette még, hogy az állomány hivatástudata és teljesítménye példaértékű, a fluktuáció 

elenyésző, mindössze 3%, amely reményei szerint a jövőben is így marad. 

Tisztelettel kérte a közgyűlés tagjait, a kitűzött célok teljesítésére tekintettel a főkapitányság 

beszámolójának elfogadására.  

Végezetül megköszönte Dr. Tarcsa Csaba rendőr dandártábornok úr áldozatos tevékenységét, 

melyet a Veszprém megyében élő emberek biztonságérzetéért és nyugalmáért végzett. 

 

Dr. Tarcsa Csaba 

A beszámolóval kapcsolatban megjegyezte, hogy Főkapitány úrhoz hasonlóan ő sincs könnyű 

helyzetben, mert a saját munkájáról kell ítéletet mondania.  

Elmondta, amikor Veszprém megyébe került, az egyik legnagyobb kihívás a Dr. Töreki Sándor 

tábornok által lefektetett stabil alapok és színvonalas munka folytatása volt, és úgy érzi, sikerült 

olyan területeket találni, ahol lehet hatékonyabban végezni, adott esetben javítani a munkát. 

Reményeit fejezte ki, hogy Fellegi főkapitány úrnak is lesz ilyen lehetősége. 

Elmondta még, hogy a megyei főkapitányság elért eredményei egy hosszú íven – az elmúlt 10 

év vonatkozásában – jól haladnak, amely köszönhető a jó személyi döntéseknek. Gyakorlatilag 

nincs nagy ingadozás a főkapitányok munkássága között, mindenki előrébb vitte a 

főkapitányság eredményességét, és úgy véli, ez az ív megmarad továbbra is. 

Elmondta, a Veszprém megyei közbiztonság jó alapokon áll, de valóban megoldandó a 

közlekedési kultúra fejlesztése, az ittas vezetés problematikája. Hozzátette, volt olyan hétvége 

a vezetése alatt, amikor 40 ittas vezető akadt fenn az ellenőrzésen. Az a magyarázat, hogy a 

terület bortermelő vidék igaz, de ez nem felhatalmazás az ittas vezetésre. Azt is igaznak vélte, 

hogy az ittas vezetők jelentős része a megyébe látogató vendégekből kerül ki, de ez nem 

releváns, ha az itt élők, vagy hozzátartozóik szenvednek sérelmet az ittas vezetés miatt. 

A megyei önkormányzat támogató munkáját és az együttműködést megköszönve kiemelte, 

hogy harmonikus, jó kapcsolatot sikerült kiépíteni a közigazgatás minden területével, amely 

nélkül nem lehetett volna ilyen eredményes Veszprém megye és a rendőrség.  

Reményeit fejezte ki, hogy ez a nagyon jó együttműködés megmaradjon a megyei 

önkormányzat, a települési önkormányzatok, a közigazgatás többi résztvevője és a rendőrség 

között. Hangsúlyozta, hogy Főkapitány úr személye garancia erre, hiszen ugyanezen értékek 

mentén viszi tovább a főkapitányság munkáját, melyet az első félév eredményei is igazolnak. 

Reményét fejezte ki, hogy parancsnok úr talál olyan kitörési pontokat, ahol a szakmai munka 

még eredményesebb lehet. 

Az eredményeket megköszönve gratulált a főkapitányság teljes személyi állományának, 

akikkel két évig együtt dolgozott, akik a mindennapokban teljesítenek és megértették a céljait. 

Elmondta, hogy a számokat külön értékelni nem szeretné, mert egyrészt önmagukért beszélnek, 

másrészt a saját munkáját kellene véleményeznie. 

Sajnálatát fejezte ki amiatt, hogy csak két évet dolgozott Veszprém megyében főkapitányként, 

mert így a megkezdett folyamatoknak nem tudott a végére érni, bár úgy érzi, hogy ötleteivel – 

mint például a lovasszolgálat, ami rengeteg vesződéssel jár, de a közösségi médiában rendkívül 

népszerű – sikerült nyomot, vagy kézjegyet hagynia a megyében.  

A közös munkát megköszönve elmondta, büszke arra, hogy Veszprém megye lakosait 

szolgálhatta. 

 

 

 



8 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte az elismerő szavakat. 

 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 

előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

Pál Béla 

Hozzászólásában hangsúlyozta, büszkék mindazokra a Veszprém megyei főkapitányokra, akik 

országos karrierjüket a megyében végzett kiváló szakmai munkájukkal alapozták meg.  

A beszámolót részletes és alapos dokumentumnak nevezte. Kérte, továbbítsák köszönetüket a 

megyei rendőr-főkapitányság teljes állományának. 

Kiemelte az állampolgári fegyelem szükségességét, mellyel a rendőri munka sikeréhez és a 

közbiztonsághoz járulhatunk hozzá. 

Véleménye szerint a biztonságosabb közlekedés érdekében a rendőrség komoly felvilágosító 

tevékenységet végez, például a biztonságos vezetés körülményeiről készített rövid 

videófilmeket, – melyek tudomása szerint a megyei rendőr-főkapitányság közreműködésével 

és szakami felügyelete alatt készültek – kifejezetten hatékonynak nevezte. 

Elmondta, hogy ismerősei ajánlására letöltötte a „Rutin” nevű alkalmazást, amely szintén 

felhívja a figyelmet a közúti balesetek gyakoriságára, melyek jó része állampolgári 

figyelmetlenség. Fontosnak nevezte a turista szezon kezdetén az állampolgárok 

biztonságérzetének fokozása érdekében a gyorshajtók és ittas vezetők kiszűrését. 

Gratulált, és a további munkához sok sikert kívánt. 

 

Dr. Áldozó Tamás Róbert 

Véleménye volt, hogy az értékelés mindig nehéz és sokféle szempontból lehetséges, de Pál Béla 

frakcióvezetővel egyetértve a dokumentumot korrekt, jól összeállított beszámolónak tartja. 

Ugyanakkor hozzátette, hogy Pápa városában májusban elkészült egy un. „nagymintás”, 

személyes megkérdezésen alapuló közvéleménykutatás, melynek során a pápaiak a város 

közbiztonságát, a rendőrség munkáját ötös skálán 2,97-re értékelték. Véleménye szerint ez a 

minősítés nem a pápai rendőrség munkájáról szólt, hanem arról, hogy a nagyvilágban mennyire 

érzi veszélyeztetve magát egy pápai polgár, és ehhez a közhangulathoz sajnos a kereskedelmi 

tévék híradóinak témái nagyban hozzájárulnak. 

Hangsúlyozta, nem elég jól dolgozni, hanem azt jól el is kell tudni mondani. A rendőrség 

kommunikációjában, marketingjében rengeteg tartalék rejlik, melyeket érdemes kihasználni. 

Egyetértett azzal, hogy Magyarországon a közlekedési kultúra csak nyomokban fedezhető fel. 

Véleménye szerint a javításra irányuló eszközök egy része a szankció kell legyen, a másik része 

viszont a nevelés, amelynek jó példái az előbb említett felvilágosító filmek. 

Örömét fejezte ki, hogy városukban a bűnmegelőző munka mellet sikeres a közlekedési 

tudatformálás is. Példaként említette, hogy a közelmúltban a városi kapitányság munkatársa 

egy speciális projektsorozat keretében a gyakorlatban mutatta be óvodásoknak és 

kisiskolásoknak a biztonságos közlekedés ismérveit. Megjegyezte, hogy ezeket az eszközöket 

sem szabad lebecsülni, mert ezekből a pici gyerekekből lesznek később a közlekedésben 

aktívan részt vevő felnőttek. 

Hangsúlyozta, fontos a beszámoltatás, melyet jogszabályok írnak elő, és a beszámolót el fogják 

fogadni, ugyanakkor a társadalmi beágyazottság tekintetében ennek az üzenetértéke egészen 

minimális. 

Felhívta a figyelmet, hogy éljenek azokkal az eszközökkel, amelyekkel fel lehet venni a harcot 

az egyes emberekre zúduló rossz hírekkel, kriminális jelenségekkel szemben. 
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Kérdések 

 

Dr. Horváth József 

Az ingatlanvagyon állagával kapcsolatban elmondta, hogy az Ajkai Rendőrkapitányság épülete 

elhanyagolt. Felhívta a figyelmet, hogy Ajka Város Önkormányzatának helyi rendelete 

ösztönzésképpen kimondja, hogy a városi középületek felújításakor a nettó bekerülési költség 

25%-ával támogatja az önkormányzat a tulajdonost. Megkérdezte, mikor esedékes az említett 

épület felújítása. 

 

Dr. Fellegi Norbert 

Elmondta, hogy számított a kérdésre, ezért készült a válasszal. A projekt 2016 óta húzódik, 

amely véleménye szerint is hosszú idő. Hangsúlyozta, a felújítás végrehajtását a Veszprém 

Megyei Rendőr-főkapitányság nem akadályozza. Jelenleg egy támogatási szerződés módosítás 

van folyamatban, amely a projekt befejezési határidejét 2020. május 31. napjára módosította. 

Az Országos Rendőrkapitányság tájékoztatása szerint 2019. szeptemberben befejeződik a 

kivitelezésre kiírt közbeszerzési eljárás, ami azt jelenti, hogy októberre megtörténhet a 

kivitelező kiválasztása és a munkaterület átadása. Reményei szerint a kivitelezést a fent említett 

végső határidőig be tudják fejezni. Megígérte, hogy a projekt végrehajtására kiemelt figyelmet 

fordít. 

 

 

Hozzászólás 

 

Ferenczi Gábor 

Devecser Város Önkormányzata nevében megköszönte Dr. Tarcsa Csaba dandártábornok úr 

munkáját. Hangsúlyozta, Devecserben 2016 óta nem történt lakásbetörés vagy olyan súlyos 

bűncselekmény, amely elérte volna a sajtó ingerküszöbét. Gratulált Dandártábornok úr 

eredményeihez és a további szakmai pályafutásához sok sikert kívánt.  

Az eddigi elért eredményekhez gratulálva Dr. Fellegi Norbert főkapitány urat további 

együttműködésükről biztosította. A 78 %-os városi felderítési eredményességet országos 

összehasonlításban is kimagaslónak nevezte, mely az általa nagyra becsült Magyar Királyi 

Csendőrség statisztikáját is megközelíti. A 80-90%-os eredményesség annak volt köszönhető, 

hogy az állomány tagjai nagyon jó helyismerettel rendelkeztek. 

Örömét fejezte ki, hogy a járásban a rendőrségi állomány tekintetében kis mértékű a fluktuáció, 

a rendőrök nagy része hosszabb ideje teljesít szolgálatot, és már öt éve sikerül tartani az 

állomány létszámát. Elengedhetetlennek tartja, hogy megfelelő létszámú rendőrrel 

találkozzanak az utcán. 

Külön megköszönte az önkormányzat által működtetett használtpiacon hétvégente teljesített 

rendőri szolgálatot, amely egyaránt növeli az eladók és vevők biztonságérzetét. 

Az illegális hulladéklerakással kapcsolatban a rendőrség segítségét kérte, mivel a probléma 

túlmutat az önkormányzat anyagi és személyi lehetőségein. Ehhez elengedhetetlen lenne a 

környezetvédelmi törvény szigorítása, mert jelenleg nincsenek szankciók. Megjegyezte, hogy 

a vadkamerák felvételein sokszor céges teherautók, köztiszteletben álló személyek láthatók, 

akik illegálisan helyeznek el hulladékot.  

 

Vörösmarty Éva 

Megköszönte a volt és a jelenlegi rendőrfőkapitány tevékenységét, valamint a szervezet 

meghívását a „Veszprém megyei roma Ki Mit Tud?” vetélkedőre, amely véleménye szerint 

nagyon jól szervezett esemény volt.  Értékelte, hogy a megyei rendőr főkapitány úr aktívan 

látogatja a megyei önkormányzat rendezvényeit, ezzel is elmélyítve együttműködési 

szándékukat. 
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Latorczai János 

Az igazságügyi szakértők véleményét tolmácsolva hangsúlyozta, hogy a Veszprém Megyei 

Rendőr-főkapitánysággal kialakult munkakapcsolat kimagasló, amelyért köszönetét fejezte ki. 

 

Dr. Fellegi Norbert 

Ferenczi Gábor kérésére válaszolva elmondta, hogy a megyében mindenhol probléma az 

illegális hulladéklerakás. Hangsúlyozta, elsősorban jogalkotói feladatnak tartja a helyzet 

kezelését, mivel kizárólag rendőri eszközökkel fellépni a cselekmény ellen „szélmalomharc”. 

Hozzátette, hogy a szabálysértési bírságnál sokkal súlyosabb szankciókat tartana kívánatosnak. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság Veszprém 

megye 2018. évi közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről 

és az azokkal kapcsolatos feladatokról szóló, a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság 

megbízott vezetője beszámolójának elfogadásáról 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

28/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és elfogadta a Veszprém 

Megyei Rendőr-főkapitányság Veszprém megye 2018. évi közbiztonságának 

helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azokkal kapcsolatos 

feladatokról szóló, a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság megbízott vezetőjének 

beszámolóját. 

 

2. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése köszönetét fejezi ki a megyében 

szolgálatot teljesítő rendőröknek a végzett munkájukért. 

 

3. A közgyűlés felkéri elnökét, hogy a döntésről a megbízott Megyei Rendőrfőkapitányt 

értesítse. 

 

Határidő:  1-2. pontok tekintetében azonnal, 

 3. pont tekintetében: 2019. július 12. 

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte Dr. Tarcsa Csaba dandártábornok, rendőrségi főtanácsos úrnak, a Készenléti 

Rendőrség Nemzeti Nyomozó Iroda igazgatójának, megyénk korábbi rendőrfőkapitányának, 

továbbá Dr. Fellegi Norbert rendőr ezredes, rendőrségi főtanácsos, jelenlegi mb. megyei 

rendőrfőkapitány úrnak és a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság valamennyi 

munkatársának a megyében végzett elismerésre méltó, áldozatos munkáját. 

Kérte, hogy tolmácsolják munkatársaiknak a Veszprém Megyei Önkormányzat köszönetét, és 

további eredményes munkát kívánt. 
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2. Tájékoztató Veszprém megye agrárgazdasági helyzetéről 2018. 

 

Polgárdy Imre 

Tisztelettel köszöntötte Sövényházi Balázs urat, a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara Veszprém 

megyei elnökét. Megkérdezte, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban szóbeli kiegészítést kíván-e 

tenni. 

 

Sövényházi Balázs elnök úr szóbeli kiegészítést nem kívánt tenni. 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a tájékoztatót a 

közgyűlésnek tudomásulvételre javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

észrevételük, véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek 

ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön Veszprém megye 2018. évi agrárgazdasági 

helyzetéről szóló tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül Veszprém megye 2018. évi agrárgazdasági helyzetéről szóló tájékoztatót 

tudomásul vette. 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte Sövényházi Balázs elnök úrnak a beszámoló elkészítését. 

 

Dr. Áldozó Tamás Róbert 10:51 perckor elhagyta az üléstermet. 

 

 

3. Veszprém megyei gyakorlat bemutatása a helyi termelői alapanyagok 

közétkeztetésben történő felhasználásában 

 

Polgárdy Imre 

Megkérdezte Sövényházi Balázs urat, a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara Veszprém megyei 

elnökét, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban szóbeli kiegészítést kíván-e tenni, majd megadta 

a szót elnök úrnak. 

 

 

Sövényházi Balázs 

Köszöntötte a megyei közgyűlés valamennyi tagját, majd az előző napirendi pontban szereplő 

beszámolóval kapcsolatban tájékoztatásul elmondta, hogy az anyag összeállítása során minden 
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érintett ágazatot és területet igyekeztek bemutatni. Megköszönte, hogy a közgyűlés a 

tájékoztatóban foglaltakat elfogadta. 

Elmondta, hogy az előterjesztés melléklete a helyi termelői alapanyagok közétkeztetésben 

történő felhasználását a Nemesvámoson kialakított gyakorlati példán keresztül mutatja be.  

Kiemelte, hogy a megvalósítás során mennyire fontos az elkötelezett és nyitott élelmezésvezető 

személye és hozzáállása, továbbá, hogy polgármesterként kifejezetten helyi alapanyagok 

beszerzését kérte tőle.  

Elmondta, hogy jelenleg kilenc nemesvámosi beszállítóval dolgoznak, közülük kettő 

bioterméket állít elő, és minden további alapanyagot Veszprém megyén belül szereznek be, 

például Devecserből csirkét, szarvasmarhát, a pápai Böllér Kft-től a hentesárut.  

Elmondta továbbá, hogy a gyermekek igényeihez igazított innovatív étlap kialakításakor 

törekednek az újításokra, és figyelembe veszik a szezonalitást (jelenleg a sárgabarack és meggy 

felhasználását). További példaként említette, hogy a Veszprém Mezőgazdasági Zrt-től 

vásárolnak nagy tételben, továbbá Nagypiritről gyümölcsöket, Olaszfaluból zöldséget, 

burgonyát vesznek. 

Hangsúlyozta, hogy a kamarai fórumokon, egyéb tájékoztató rendezvényeken is igyekeznek 

átadni a jó gyakorlatot, de mivel jogszabályilag kötelezni senkit nem lehet, a települési 

polgármesterek személyes elkötelezettsége, támogatása tudja előre vinni a kezdeményezést. 

Reményei szerint a Nemesvámoson épülő, ősszel átadásra kerülő hűtőház és agrárlogisztikai 

bázis alkalmas lesz a gazdák összefogására, ahol összegyűjtik és komissiózzák a minőségi 

termelői alapanyagokat, amivel ellátják a térséget, megkönnyítve ezzel a közétkeztetést, hiszen 

mindent egy helyről tudnak beszerezni. 

Kiemelte, hogy mind ehhez megfelelő informatikai háttér szükséges, melyet a Pannon 

Egyetemmel együttműködve szeretnének biztosítanak. 

Elmondta, a távlati cél eljutni a közétkeztetéstől a magánfogyasztókig, amely kapcsán 

kérdőíves felmérést végeztek vendéglátó egységeknél. A felmérés alátámasztja, hogy számukra 

is fontos szempont termelői alapanyagokból minőségi ételek előállítása. 

Megjegyezte, hogy a gazda és a közétkeztetés/vendéglátás/magánszemély közötti minimális 

távolság, ún. rövid ellátási lánc szinkronban van az Uniós törekvésekkel, amellyel kapcsolatban 

ismét kiemelte a megfelelő szoftver jelentőségét. 

Hangsúlyozta továbbá, hogy a kamara, a megyei és települési önkormányzatok, az egyetem 

együttműködésén túl a finanszírozás, a jogszabályok változása szükséges, el kell érni, hogy a 

közétkeztetés közbeszerzése során ne az ár, hanem a minőség domináljon. 

Az alapanyagnormával kapcsolatban tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a konyha 2018 

novemberében kezdett működni, és egy év türelmi időt kért a kimutatások elkészítésére. A 

jelenlegi költség kb. 580 Ft. Véleménye szerint a termelők nyitottak, a szülők pedig 

elkötelezettek, mert fontos számukra, hogy gyermekük jó, minőségi ételt kapjon, amiért 

hajlandók többet fizetni, ami kb. havi 400-500 Ft többletköltséget jelent.  

Összefoglalásként elmondta, hogy a kezdeményezéshez csatlakozók apró lépésekkel is át 

tudják a mintát venni, ha csak egy alapanyagot vásárolnak közvetlenül a termelőtől, már az is 

előrelépés. Nemesvámoson amit lehet, közvetlenül a termelőtől próbálnak beszerezni, de a 

nagyüzemi beszállítókat még nem tudják teljesen kikerülni, viszont az arányokat folyamatosan 

igyekeznek növelni. 

 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a közgyűlésnek 

tudomásulvételre javasolta. 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
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Pál Béla 

Elmondta, hogy az előző napirendben tárgyalt beszámolóhoz hasonlóan a jelenlegi előterjesztés 

melléklete is korrekt, színvonalas módon elkészített tájékoztató anyag. 

Megjegyezte, nagyon fontos témát érint, mert a sok kritikával érintett közétkeztetés 

minőségének javításához kitörési lehetőséget nyújthat a helyi termelők bevonásával, helyi 

alapanyagok felhasználásával biztosított színvonalas ellátás. 

Kiemelte a marketing jelentőségét, kérte, hogy a megyei önkormányzat támogassa a kiváló 

kezdeményezést. 

Egyetértett a jogszabályi keretek változtatásának szükségességével, és javasolta továbbá, hogy 

ne csak a Veszprém megyei települések polgármestereivel, de az agrárkamara országos 

szervezetével, illetve az agrártárca képviselőivel is ismertessék meg a bemutatott jó gyakorlatot.  

Végül őszinte elismerését fejezte ki a kiváló kezdeményezéssel kapcsolatban. 

 

Hozzászólások 

 

Ferenczi Gábor 

Örömét fejezte ki, hogy más polgármester is hisz abban, hogy a települések jövője az 

önfenntartás, önellátás, így 100%-ig egyetért a nemesvámosi törekvésekkel. Fontosnak tartotta 

elmondani, hogy 2014-ben, polgármesterré történő megválasztásakor ebbe az irányba indultak 

Devecserben, a startmunka programnak köszönhetően a létszám is biztosítva volt. 

Kiemelte, hogy a tavalyi évben 3,6 tonna élelmiszert szállítottak be a közétkeztetésbe, melyet 

a településen 100 %-ban az önkormányzat biztosít, 2016 óta a kibővített óvodai konyhán állítják 

elő az ételeket, és jelenleg napi 600 adagot főznek. 

Elmondta, hogy az alapanyagszükségletet igyekeznek minél nagyobb arányban saját 

termeléssel előállítani az önkormányzat kertészetében. Ismertette, hogy szintén az 

önkormányzat tulajdonában működik 2016 óta egy manufaktúra, amely a kertészetben termelt, 

illetve helyi, környékbeli gazdáktól vásárolt hozzávalókból „Devecseri portéka” márkanéven 

közel húsz féle termékkel (pl. szörp, lekvár, savanyúság, szárított növények) országos 

vásárokon, kiállításokon is részt vesz. 

Elmondta továbbá, hogy az önellátáson túl célkitűzésük a közétkeztetés biztonságossá tétele, 

amelyet az alapanyagok vegyszermentes előállításával segítenek elő. Ennek eredményeként 

korábban két évig bio minősítéssel, jelenleg pedig öko minősítéssel rendelkeznek, amely nem 

jelent alacsonyabb színvonalat, csupán költséghatékonyabb a minősítési eljárás.  

Kiemelte, hogy Devecser városa részéről az együttműködés kézenfekvő, hiszen érdekeltek a 

kertészet és a manufaktúra hosszútávú működtetésében, végezetül gratulációját fejezte ki az 

elért eredményekért. 

 

Vörösmarty Éva 

Megerősítette Pál Béla frakcióvezető úr elismerő szavait, majd tájékoztatásul elmondta, hogy 

szívügye a gyermekek egészséges, megfelelő élelmiszerrel történő ellátása, amely 

meghatározza a felnőtt, egészséges életminőséget. 

Örvendetesnek vélte, hogy itt a közgyűlésen került bemutatásra a jó gyakorlat, egyben javasolta 

Elnök úrnak, hogy a jövőben minden lehetőséget használjon ki, hogy minél több 

polgármesterhez, intézményhez eljusson a kezdeményezés. 

Hozzátette, több települési önkormányzat folytat hasonló, zöldségtermelő, állattenyésztő 

tevékenységet közmunka program keretében, és nagyon jó ötlet rendszerbe foglalva összefogni 

a résztvevőket, bővíteni körüket. 

Végezetül elmondta, hogy személyesen viszi jó hírét a kezdeményezésnek, egyúttal köszöni 

polgármester úrnak, hogy összefogja azt. 
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Sövényházi Balázs 

Pál Béla frakcióvezető úr elismerő szavait megköszönve tájékoztatott arról, hogy az 

agrárkamara központi szervezete munkacsoportot fog létrehozni, amely jelen előterjesztés 

alapján kidolgozza és országos szintre emeli a kezdeményezést, mely további logisztikai, 

hálózatosítási feladatokat jelent.  

Kifejtette, hogy mindez összhangban van a következő (2021-2027) uniós ciklus vidékfejlesztési 

és TOP-os programjaival, ahol a pályázati lehetőségeket átgondolva, összefésülve jól működő 

projekteket lehet kidolgozni. 

Végezetül elmondta, nagyon örül annak, hogy Veszprém megye minta lehet mások számára. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a helyi termelői alapanyagok közétkeztetésben történő 

felhasználásáról szóló tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül a Veszprém megyei gyakorlatot bemutató, helyi termelői alapanyagok 

közétkeztetésben történő felhasználásáról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte Sövényházi Balázs elnök úrnak és munkatársainak az informatív szakmai anyag 

elkészítését. 

 

 

4. A megyei önkormányzatok 2019. évi rendkívüli támogatására pályázat benyújtása 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok – a Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság 

kivételével, mely bizottság állásfoglalásának megismerésétől a közgyűlés ügyrendi 

határozatban eltekintett – az előterjesztést megtárgyalták és az előterjesztésben foglalt 

határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Megyei Önkormányzatok 2019. évi rendkívüli 

támogatására pályázat benyújtásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

 



15 

 

29/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat megtárgyalta a megyei önkormányzatok 2019. évi 

rendkívüli támogatására vonatkozó igény benyújtásáról szóló előterjesztést és ezzel 

kapcsolatosan az alábbi határozatot hozza: 

 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése figyelemmel a Magyarország 2019. évi 

központi költségvetéséről szóló 2018. évi C. törvény 3. melléklet I.7. pontja alapján vissza 

nem térítendő támogatási igényt nyújt be a megyei önkormányzatok rendkívüli támogatására 

és a települési önkormányzatok rendkívüli önkormányzati támogatására. 

 

2. A Közgyűlés a benyújtandó támogatási igény összegét 14 623 000 Ft összegben jóváhagyja. 

 

3. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri elnökét, hogy gondoskodjon a 

pályázat előkészítéséről és intézkedjen benyújtásáról, egyben felhatalmazza annak 

aláírására. 

 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

 

5. Beszámoló a Veszprém Megyei Környezetvédelmi Program 2018. évi alakulásáról 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 

előterjesztésben szereplő beszámolót a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

 

30/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a Veszprém megyei környezetvédelmi 

program 2018. évi alakulásáról szóló beszámolót elfogadja. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
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6. A TOP-5.1.1-15-VE1-2016-00001 azonosítószámú, „Veszprém megyei 

foglalkoztatási-gazdaságfejlesztési együttműködés” című projekt Támogatási 

Szerződés módosítási kérelme benyújtásával kapcsolatos döntések meghozatala 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták. Továbbá azt, 

hogy a Területfejlesztési, Területrendezési és Gazdasági Bizottság az előterjesztésben foglalt 

határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta, valamint, hogy a Pénzügyi és 

Ellenőrzési Bizottság ülése határozatképtelenség miatt elmaradt, így a bizottság 

állásfoglalásának megismerésétől a közgyűlés ügyrendi határozatban eltekintett. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

31/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a TOP-5.1.1-15-VE1-2016-

00001 azonosítószámú, „Veszprém megyei foglalkoztatási-gazdaságfejlesztési 

együttműködés" című projekt Támogatási Szerződés módosítási kérelme benyújtásával 

kapcsolatos döntések meghozatala tárgyú előterjesztést, az alábbi döntéseket hozza: 

 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése  

a) felhatalmazza elnökét a TOP-5.1.1-15-VE1-2016-00001 azonosítószámú, 

„Veszprém megyei foglalkoztatási-gazdaságfejlesztési együttműködés" című 

projekt Támogatási Szerződésben rögzített megvalósítási határidejének és fizikai 

befejezésének 2021. augusztus 31. napi dátummal történő meghosszabbítására, 

valamint a Veszprém Megyei Önkormányzat „Szakmai megvalósításhoz 

kapcsolódó szolgáltatások” költségkategória költségsorairól a Veszprém Megyei 

Önkormányzati Hivatal „Szakmai megvalósításban közreműködő munkatársak 

költségei” és „Általános (rezsi) költség” költségsorokra 19.656.166,- Ft összeg 

átvezetésével az egyes Tagok által a projekt keretében vállalt tevékenységek és a 

hozzájuk rendelt elszámolható költségek átcsoportosítására vonatkozó 

Támogatási Szerződés módosítási kérelem benyújtására, 

b) felhatalmazza elnökét a kérelem jóváhagyását követően a módosított Támogatási 

Szerződés aláírására. 

 

2. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felhatalmazza elnökét – a projekt 

támogatási összköltségét, valamint a megvalósítási határidő Felhívásban rögzített 
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véghatáridejét érintő változások kivételével – a Támogatási Szerződés egyéb változásait 

érintő szükséges módosító intézkedések végrehajtására. 

  

3. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri elnökét, hogy a projekt 

tartalmáról a közgyűlést a módosított Támogatási Szerződés aláírását követő ülésén 

részletesen tájékoztassa. 

 

Határidő: 

1.  a) pont tekintetében: azonnal 

b) pont tekintetében: az Irányító Hatóság jóváhagyását követően, legkésőbb 

2019. december 31. 

2.  pont tekintetében: folyamatos, illetve 2019. december 31.  

3.  pont tekintetében: a módosított támogatási szerződés aláírását követő közgyűlés 

időpontja  

Felelős:  Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

 

7. Beszámoló a Veszprém Megyei Értéktár Bizottság 2019. év I. félévi tevékenységéről 

 

Polgárdy Imre 

Megkérdezte Papp Tamás elnök urat, mint az előterjesztés előadóját, hogy az előterjesztéssel 

kapcsolatban szóbeli kiegészítést kíván-e tenni. 

 

Papp Tamás szóbeli kiegészítést nem kívánt tenni. 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 

előterjesztésben foglalt határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Értéktár Bizottság 2019. év 

I. félévi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

32/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a „Beszámoló a Veszprém Megyei Értéktár 

Bizottság 2019. év I. félévi tevékenységéről” szóló beszámolót megtárgyalta és a határozat 

mellékletében foglaltak szerint elfogadta. 
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Határidő: azonnal 

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

8. Veszprém megye Területrendezési Tervének módosítása - véleményezési eljárás 

előkészítése 

 

Polgárdy Imre 

Tájékoztatta képviselőtársait, hogy az előterjesztés írásos anyaga 2019. június 25-én reggel 

valamennyi képviselőtársa részére megküldésre került, továbbá – tekintettel arra, hogy a 

Tervező 2019. június 25-én délután az előterjesztés 1. számú mellékletét képező emlékeztetőt 

Komárom-Esztergom megye vonatkozásában kiegészítette, – az előterjesztés a módosult 

melléklettel 2019. június 26-án ismételten megküldésre került valamennyi megyei képviselő 

részére. 

 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 

előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a „Veszprém megye Területrendezési Tervének 

módosítása – véleményezési eljárás előkészítése” tárgyú előterjesztésben foglalt határozati 

javaslatról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

33/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta Veszprém megye 

Területrendezési Tervének módosítása – véleményezési eljárás előkészítése tárgyú 

előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

 

1) A Közgyűlés megismerte Veszprém megye Területrendezési Tervének módosítása 

Munkaközi egyeztetési dokumentációt, mellyel kapcsolatban felkéri Elnökét, hogy az 

anyag dokumentálása óta megjelent jogszabályok szerinti átvezetést, pontosítást végeztesse 

el. 

2) A Közgyűlés kéri a tervdokumentációt az egyeztetésre úgy előkészíteni, hogy a 8-as főút 

jelenleg még nem kiépült, de az Ország Szerkezeti Tervében már meglévő nyomvonalként 

szereplő (Ajka, Devecser és Tüskevár) települési elkerülő nyomvonalakat tervezettként 
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szerepeltesse. 

3) A Közgyűlés felhatalmazza Elnökét, hogy Veszprém megye Területrendezési Tervének 

módosítása során az egyedileg meghatározott övezetek lehatárolását a beérkezett 

észrevételek és az innovációs szakosodási stratégia megyei előkészítése során feltárt térségi 

folyamatokra figyelemmel vizsgálja felül. 

4) A Közgyűlés felhatalmazza Elnökét, hogy az így aktualizált dokumentumot egyeztetésre 

bocsátsa, ennek érdekében: 

- intézkedjen az online felületre történő feltöltésről 

- ezzel párhuzamosan tegye közzé a tervanyagot a megyei önkormányzat honlapján, 

melyről elektronikus levélben értesítse a megye településeinek polgármestereit, a 

szomszédos megyei önkormányzatok elnökeit, valamint sajtóközlemény útján 

Veszprém megye lakosságát. 

5) A Közgyűlés felhatalmazza Elnökét, hogy a szomszédos megyék területrendezési terveinek 

módosítását véleményezze, majd a Közgyűlést a következő ülésen tájékoztassa a kialakított 

és megküldésre került álláspontról. 

6) A Közgyűlés felkéri Elnökét, hogy fentiek teljesülését és az egyeztetési eljárás során 

beérkezett véleményeket a soron következő ülésen mutassa be. 

 

Határidő: 1. – 4. pont esetében 2019. július 8. 

                        5. pont esetében folyamatos 

                        6. pont esetében 2019. szeptember 30. 

Felelős: megyei közgyűlés elnöke 

 

 

9. Magyar Közút Nonprofit Zrt. javaslata TOP Veszprém megyei többlet- és 

maradványforrás felhasználására 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 

előterjesztésben foglalt két határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés először a maradványforrások felhasználásáról szóló határozati 

javaslatról döntsön. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
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34/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta Magyar Közút Nonprofit Zrt. 

javaslata TOP Veszprém megyei többlet- és maradványforrás felhasználására   tárgyú 

előterjesztést és az alábbi határozatot hozza a maradványforrás felhasználásáról: 

 

1) A Közgyűlés tudomásul veszi a TOP-1.3.1-15-VE1-2016-00001, a TOP-1.3.1-15-VE1-

2016-00002 és a TOP-1.3.1-15-VE1-2016-00003 azonosító számú projektek megvalósáról 

szóló tájékoztatót. 

 

2) A Közgyűlés támogatja, hogy a támogatásban részesített fenti projekteknél keletkezett, 

valamint a várható maradványforrás terhére a TOP-1.3.1-15-VE1-2016-00004 azonosító 

számú projekt megvalósításra kerüljön, ennek érdekében: a maradványforrások 

visszafizetésre, valamint a maradványforrások a TOP-1.3.1-15-VE1-2016-00004 azonosító 

számú projektre történő felhasználásra kerüljenek. 

 

3) A Közgyűlés felkéri Elnökét, hogy Magyar Közút Nonprofit Zrt. részére a határozatot 

küldje meg, további intézkedés céljából. 

 

Határidő: 1. és 2. pont esetében azonnal 

   3. pont esetében 2019. július 15. 

Felelős: megyei közgyűlés elnöke 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a többletforrás megyén belüli felhasználására 

vonatkozó határozati javaslatról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

35/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta Magyar Közút Nonprofit Zrt. 

javaslata TOP Veszprém megyei többlet- és maradványforrás felhasználására   tárgyú 

előterjesztést és az alábbi határozatot hozza a többletforrás felhasználásáról: 

 

1.) A Közgyűlés támogatja, hogy a Magyar Közút Nonprofit Zrt. a TOP-1.3.1-15 kódszámú, a 

„Gazdaságfejlesztést és a munkaerő mobilitás ösztönzését szolgáló közlekedésfejlesztés” 

elnevezésű felhívás újra nyitására figyelemmel új támogatási kérelmet nyújtson be. 

 

2.) A Közgyűlés támogatja, hogy az új támogatási kérelem alábbi útszakaszok felújítását 

tartalmazza:  

 

Út jele Út neve 
Kezdő 

kmsz. 
Vég kmsz. 

Beavatkozási 

hossz (km) 

7315 Padragkút - Nyirád összekötő út 6+715 8+715 2,000 

8413 
Iszkáz - Csögle - Külsővat összekötő 

út 
0+000 2+095 2,095 
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7308 
Bakonygyepes - Tótvázsony 

összekötő út 
10+738 11+470 0,732 

7308 
Bakonygyepes - Tótvázsony 

összekötő út 
11+915 12+460 0,545 

7313 Zánka - Gyulakeszi összekötő út 0+000 1+584 1,584 

 

3.) A Közgyűlés felkéri Elnökét, hogy Magyar Közút Nonprofit Zrt. részére a határozatot 

küldje meg, további intézkedés céljából. 

 

Határidő: 1. és 2. pont esetében azonnal 

   3. pont esetében 2019. július 15.   

Felelős: megyei közgyűlés elnöke 

 

 

10. Fenntartható Energia és Klíma akcióterv (SECAP) kidolgozása Veszprém megyében 

– kitekintéssel a projekt során készült városi SECAP dokumentumokra 

Polgárdy Imre 

Tájékoztatta képviselőtársait, hogy az előterjesztés írásos anyaga 2019. június 26-án 

megküldésre került valamennyi képviselő részére. 

 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 

előterjesztésben foglalt határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a határozati javaslatról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

nélkül és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

36/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a Fenntartható Energia és 

Klíma akcióterv (SECAP) kidolgozása Veszprém megyében – kitekintéssel a projekt során 

készült városi SECAP dokumentumokra tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

 

1) A Közgyűlés elfogadja a határozat 1. számú mellékletében szereplő megyei 

összefoglaló dokumentumot. 

 

2) A Közgyűlés felkéri Ajka, Balatonfüred, Pápa, Tapolca és Várpalota városok 

polgármestereit, hogy elfogadás után a rájuk vonatkozó Fenntartható Energia és Klíma 
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Akcióterv (SECAP) 2019-2030 dokumentum vezetői összefoglalóját küldjék meg a 

Veszprém Megyei Önkormányzatnak. 

 

3) A Közgyűlés felhatalmazza Elnökét, hogy Ajka, Balatonfüred, Pápa, Tapolca és 

Várpalota városok polgármestereitől kapott SECAP dokumentum vezetői 

összefoglalóival aktualizálja a határozat 1. számú pontjában nevesített megyei 

összefoglaló dokumentumot. 

4) A Közgyűlés felkéri Elnökét, hogy - 2019. szeptember 30-ig bezárólag - koordinációval 

segítse elő, hogy a Veszprém megye területén működő helyi fejlesztési stratégiával 

rendelkező vidékfejlesztési közösségek nyújtsák be csatlakozási kérelmüket a 

Polgármesterek Klíma- és Energiaügyi Szövetségéhez (Covenant of Mayors for Climate 

and Energy), továbbá a HACS-ok által elfogadásra került Fenntartható Energia és Klíma 

Akcióterv (SECAP) 2019-2030 dokumentumok lehetőség szerint feltöltésére 

kerüljenek a Polgármesterek Klíma- és Energiaügyi Szövetségének (Covenant of 

Mayors for Climate and Energy) honlapjára. 

 

Határidő: 1. pont esetében azonnal 

   2.  és 4. pont esetében - érintettek tájékoztatása - 2019. július 10. 

   3. pont esetében folyamatos 

Felelős: megyei közgyűlés elnöke 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

11. Tájékoztató a Balaton Fejlesztési Tanács 2018. évi munkájáról 

Polgárdy Imre 

Köszöntötte a Balaton Fejlesztési Tanács részéről Fekete Károly kutató, kutatásszervező urat. 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban szóbeli kiegészítést kíván-e tenni. 

 

Fekete Károly kutató, kutatásszervező úr szóbeli kiegészítést nem kívánt tenni. 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a tájékoztatót a 

közgyűlésnek tudomásulvételre javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Balaton Fejlesztési Tanács 2018. évi munkájáról 

szóló tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül a Balaton Fejlesztési Tanács 2018. évi munkájáról szóló tájékoztatót 

tudomásul vette. 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte a Balaton Fejlesztési Tanács 2018 évi munkájáról szóló tájékoztató anyag 

elkészítését, további jó munkát kívánt. 

 

12. Tájékoztató Veszprém megye foglalkoztatási helyzetéről 

Polgárdy Imre 

Köszöntötte a Veszprém Megyei Kormányhivatal Társadalombiztosítási és Foglalkoztatási 

Főosztály Munkaerőpiaci és Alapkezelő Osztály részéről Angyalosy Edina osztályvezető 

asszonyt.  

 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban szóbeli kiegészítést kíván-e tenni. 

 

Angyalosy Edina osztályvezető asszony nem kívánt szóbeli kiegészítést tenni. 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a tájékoztatót a 

közgyűlésnek tudomásulvételre javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön Veszprém megye foglalkoztatási helyzetéről szóló 

tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül Veszprém megye foglalkoztatási helyzetéről szóló tájékoztatót tudomásul 

vette. 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte a megyei foglalkoztatási helyzetről szóló tájékoztató anyag elkészítését, a 

Veszprém Megyei Kormányhivatal Társadalombiztosítási és Foglalkoztatási Főosztály 

munkatársainak további jó munkát kívánt. 
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13. Jelentés a lejárt határidejű határozatokról (I.), a bizottsági döntésekről (II.) 

 

Polgárdy Imre 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

37/2019. (VI. 27.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a 2/2019. (II. 15.) MÖK határozatra, a 3/2019. 

(II. 15.) MÖK határozatra, a 4/2019. (II. 15.) MÖK határozatra, a 17/2019. (IV. 25.) MÖK 

határozatra, a 18/2019. (IV. 25.) MÖK határozatra, a 19/2019. (IV. 25.) MÖK határozatra, 

valamint a 24/2019. (IV. 25.) MÖK határozat 1., 3., 4. és 5. pontjaira adott jelentést elfogadta. 

 

A közgyűlés a bizottságoknak az elmúlt időszakban hozott döntéseiről szóló tájékoztatót 

tudomásul veszi. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

 

14. Tájékoztató az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről (2019. április 1. – 2019. 

június 15.) 

 

Polgárdy Imre 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről szóló 

tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 11 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről szóló tájékoztatót tudomásul 

vette. 

 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy a Veszprém Megyei Önkormányzati Hivatal munkatársa, Széles Vivien 

Fanni titkársági referens munkakörét egy időre az anyaság csodálatos hivatására cseréli, akinek 

megköszönte kiemelkedő alázattal, példás szorgalommal és elhivatottsággal, magas 

színvonalon végzett munkáját. 

 

Több napirendi pont nem lévén a nyílt ülést 11.22 perckor berekesztette. 

 

A jegyzőkönyvben szereplő napirendi pontokhoz tartozó előterjesztések a Veszprém Megyei 

Kormányhivatal részére már megküldésre kerültek. 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Polgárdy Imre  Dr. Imre László 

 a megyei közgyűlés elnöke  megyei jegyző 


